
i y
-ca (sprzedawca);
-ec (kupiec, Nemiec);
r => rzy; (Węgier - 
Węgrzy);
k, g => cy, dzy (Polacy, 
filolodzy);

e
ś ź ć dź ń l j;
sz ż (rz) cz dż c dz

owie
ojcowie, wujkowie;
Serbowie (Szwedzi);
tytuły;
widzowie (widz)

Uwaga: brat – bracia
człowiek – ludzie
ksiądz – księża
książę – książęta

nastolatek – nastolatki, 
chłopak – chłopaki (/ chłopcy), 
chłopczyk – chłopczyki.



1. Lekarze pracują w szpitalach.
2. Policjanci (t-ci) skontrolowali samochody.
3. Pracownicy będą podpisywali umowy.
4. Prezenterzy (r-rzy) muszą dobrze wyglądać.
5. Dziadkowie żyli 105 lat. (matka i ojciec – rodzice, brat i siostra – rodzeństwo, babcia i 
dziadek – dziadkowie)
Mam dwóch braci. bliźniak

6. Przewodnicy pokażą muzea. Przewodnicy nie pokażą muzeów.
7. Złodzieje ukradli portfele. portmonetka
8. Styliści jedzą sałatki.
9. Profesorowie zrobili egzaminy.
10. Marsjanie (anin - anie) atakują.
Słowianie zachodni.



Proszę utworzyć formy mianownika liczby mnogiej i podzielić 
rzeczowniki do tabeli według końcówek
(https://learningapps.org/display?v=pp91fe6yj21).

syn, student, kierow-ca, lekarz, profesor, 
nauczyciele, słuchacze, widzowie, inżynier, król, 
policjant, sędziowie (sędzie), aktorzy, pisarze, wujek, 
marynarze, teściowie, pacjent, sportowi-ec, kucharz, 
gajowi.

-owie -i -y -e


